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Vragen Artikel 40 Reglement van Orde 

 
Van: M. Roos-Andriesse, fractie Hart voor Bloemendaal 
Datum: 19 april 2018 
Betreft: De Verkeersituatie Vogelenzang, Bennebroek, de positie wethouder Van Rijnberk 
 
Geacht College, 
 
Vragen:  

1. De Nieuweweg in Hillegom is sinds kort afgesloten (eenrichtingsverkeer). Heeft dit 
te maken met de aanpak van de Vogelenzangseweg? Hoe lang gaat die afsluiting 
nog duren? Heeft Hillegom dit met u afgestemd?  

2. Dit is het drukke seizoen ivm bezoekers/toerisme bollenvelden. De planning van 
het werk is hoogst ongelukkig. Heeft het drukke seizoen geen enkele rol 
gespeeld? Wat hebt u precies besproken in de regio met buurgemeenten in de 
bollenstreek? 

3. Omdat zowel de Vogelenzangseweg, de Leidsevaart en nu ook de Nieuweweg zijn 
afgesloten, is het op de N208 dwars door Bennebroek onwaarschijnlijk druk. Zeer 
veel filevorming. Hoe lang gaat het duren voordat de Leidsevaart weer open kan? 
En hoe veel tijd neemt de aanpak van de Vogelenzangseweg nog in beslag?  

4. Op vrijdag 20 april 2018 vindt het werkbezoek Duinpolderweg van Provinciale 
Staten van Zuid- en Noord-Holland plaats. Het programma bestaat uit een 
presentatie van het projectteam Duinpolderweg, een busrit langs de alternatieven 
voor de verschillende kansrijke tracés en na afloop een ontmoeting met 
belanghebbende organisaties. De statenleden krijgen nu een compleet vertekend 
beeld van de verkeerssituatie ter plaatse. Waarom is dit zo afgesproken met de 
provincies, cq het projectteam? 

5. Kunt u de opvatting/zienswijze toesturen van Holland Rijnland?  
6. Wat is de rol van onze wethouder (Van Rijnberk) in de Staten? We hebben 

hierover eerder vragen gesteld, maar geen antwoord gekregen. Dwz: het college 
zegt dat de heer Van Rijnberk zich heeft uitgesproken voor de middenvariant 
(dwars door de Oosteinderpolder) in de staten van ZH als statenlid en niet als 
wethouder. Dat is geen antwoord op onze vraag. Hier is sprake van een 
ongewenste vermenging van functies en tegengestelde belangen. Wat wij willen 
weten is hoe het kan dat de heer Van Rijnberk een standpunt inneemt als 
statenlid dat zeer schadelijk is voor de inwoners van Bennebroek en Vogelenzang 
terwijl hij in dienst is van deze gemeente en onze inwoners?  

7. Rapporteert de heer Van Rijnberk ook precies wat hij in de Staten van ZH vertelt? 
Hoort het college welk standpunt hij daarin inneemt en hoe verhoudt zich dat dan 
tot het standpunt dat het college inneemt?  

8. Heeft de heer Van Rijnberk overlegd met het college voordat hij statenlid werd 
van ZH? Welke gesprekken zijn daarover gevoerd met u? Het is ongewenst dat 
meerdere functies worden bekleed waar tegenstrijdige belangen uit voort kunnen 
vloeien. Het staat haaks wat ons betreft op een goede uitoefening van zijn taak 
als wethouder van deze gemeente. Wat vindt u hier nou zelf van? Binnen welk 
moreel kader wordt hier nu gehandeld? 

 
 
Met vriendelijke groet, 
Hart voor Bloemendaal 
M. Roos-Andriesse 


